

A2LA / ILAC MRA - certificat de calibrage pour capteurs de température 3 points

A2LA-KALIBRIERUNG TEMP. 3-PKT

Werkskalibrierschein
 Factory calibration certificate



Messumformer-Typ: T1000

transmitter type: T1000

Serien-Nr.: 11000000

serial no.: 11000000

Messbereich: -1...100 °C

temperature range: -1...100 °C

Ausgangssignal: 4...20 mA

output: 4...20 mA

Genauigkeit: ± 0,1 °C

accuracy: ± 0,1 °C

Kalibrierdatum: 11.05.2015

date of calibration: 11.05.2015

Auftragsnummer: 11000000

job no.: 11000000

Referenzgerät: T1000

reference unit: T1000

Prüfnormal, Temperatur: -1...100 °C

testing device, temperature: -1...100 °C

Serien-Nr.: 11000000

serial no.: 11000000

PTB-Zertifikat: 11000000

PTB certificate: 11000000

Umgebungstemperatur: 20 °C

ambient temperature: 20 °C



Die Kalibrierung erfolgte bei der angegebenen Umgebungstemperatur mit einem "Schwarzen Strahl" mit einem Referenz-
 Element der höchsten Qualität in Kombination mit dem internationalen Temperaturnormale auf Basis der ITS-90.
 Die Kalibrierung wurde in der kalibrierungsfähigen "Schwarzen Strahl" mit einem Referenz-Element in Kombination mit dem internationalen Temperaturnormale auf Basis der ITS-90.
 Die Angaben zur Messgenauigkeit sind nur für die Messwerte der Messumformer und nicht für die
 Kalibrierungsgenauigkeit der Kalibrierung. Die Messwerte befinden sich auf einem abgerundeten Nennwert von 100 %.
 Die Messgenauigkeit beträgt ± 0,1 °C.
 The calibration was performed in the specified ambient temperature with a "Black Ray" with a reference
 element of the highest quality in combination with the international temperature normal on the basis of the ITS-90.
 The calibration was performed in the calibration-capable "Black Ray" with a reference element in combination with the international temperature normal on the basis of the ITS-90.
 The specifications for measurement accuracy are only for the measurement values of the transmitters and not for the
 calibration accuracy of the calibration. The measurement values are on a rounded nominal value of 100 %.
 The measurement accuracy is ± 0,1 °C.

Die genauen genauen Messwerte, unter Beachtung eines nach DIN EN ISO 9001:2008 zertifizierten
 QMS Systems, gültig Kalibrierung und auf nationale Standards rückführbar ist.
 The precise precise measurement values, taking into account a certified according to DIN EN ISO 9001:2008, is also certified and can be traced
 back to national standards.

Dieses Zertifikat wurde automatisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.
 This certificate has been generated automatically and is valid without signature.

ifm electronic gmbh

Friedrichstraße 1 • 45128 Essen

Germany

Phone: +49 (0)201 1800-1

ifm electronic gmbh

Friedrichstraße 1 • 45128 Essen

Germany

Phone: +49 (0)201 1800-1

ifm electronic gmbh

Friedrichstraße 1 • 45128 Essen

Germany

Phone: +49 (0)201 1800-1

Données mécaniques

Poids [g] 19,171

Remarques

Remarques

Le certificat de calibrage doit être commandé en combinaison avec un capteur.

La livraison de l'appareil correspondant comprend le certificat de calibrage.

Le certificat de calibrage est bilingue (allemand/anglais)

Des commandes ultérieures sont seulement possibles
si l'appareil est dans un état propre lors du retour.

Dans la version internet de la fiche technique un certificat
modèle est disponible sous l'onglet "Téléchargement".